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Anmälan godkänns. 

 

 

§ 11 VD informerar 

 

Verkställande direktören Stefan Sandberg hänvisade till den genomgång av hur bolaget 

arbetar och hanterar situationen med coronaviruset som han höll för Stadsholmens 

styrelse.   

 

§ 12 Övriga ärenden 

 

Inga övriga ärenden förelåg.  

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

David Lindberg 
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    Svenska Bostäders styrelse 

 

Lägesrapport nyproduktion 

 

Ärende 6 

 

Clara Lindblom (V) 

Alexander Ojanne m.fl. (S) 

 

Särskilt uttalande 

 

Med majoritetens bostadspolitik kommer tyvärr inte heller i år tillräckligt med 

allmännyttiga hyresrätter att byggas vare sig i bolaget eller i systerbolagen. Att inga 

markanvisningar ännu erhållits är oroande men inte förvånande, då detta är en följd av 

de sänkta bostadsmålen för allmännyttan. Vår uppfattning är att projektportföljen måste 

fyllas på med betydligt fler markanvisningar än de som erhållits föregående år. I det här 

läget är det dock en ljuspunkt att konceptet med Stockholmshusen fortsätter och där vill 

vi särskilt peka på vikten av att framförallt bygga Stockholmshus i stadsdelar med få 

eller inga hyresrätter. En fråga som behöver lösas är också problematiken med att 

kostnader för garageplatser i nyproduktionen övervältras på bolagets hyresgäster istället 

för att betalas av de som nyttjar platserna. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


